



Bestyrelsesmøde

Torsdag 19. September 2024, kl. 19:00

Tilstede: Birgitte, Anne Marie, Kamilla, Mikal, Jakob og Michael
Fraværende: Søren

Agenda

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
2. Rengøring i hallen
3. Klubdag
4. Select
5. Trænertøj
6. Strategi seminar
7. Dame senior
8. Julecup
9. Økonomi
10. Ungdommer / ungtræner setup
11. Dommerkursus 28/9
12. Eventuelt
 - a. Trænermøde
 - b. Bambusa
 - c. Harpiks renser
 - d. Depot rum

Referat

Ad 1

Referat er godkendt. Næste bestyrelsesmøde er og strategi
Trænermøde 2/10, kl. 18
Næste bestyrelse 12/11 kl. 19
Strategi møde 900-1100

Ad 2

Til hovedbestyrelsen - hvad er krav til rengøring og vagternes rolle?
Husk at informere alle omkring at spisning m.m. i hallen er eget ansvar og oprydning skal man selv klare.



Ad 3

AB Håndbold klubdag bliver 24. november. U15 drenge og piger står for arrangementet. Mikal giver info til begge U15 hold.

Ad 4

Aftale med Select gennem CC sport - Birgitte og Michael aftaler møde med CC sport.

Ad 5

Bestilles når nu selectaftale er på plads.

Ad 6

Håndbold feedback er gode trænere men negativt er faciliteter, rengøring og svineri i hallen. Der arbejdes videre med vores strategi. Ulrik bliver inviteret til næste bestyrelsesmøde. Vi afholder en strategi session som opfølgning herpå.

Ad 7

Fælles møde med AB og GVH. En samlet trup med et hold i serie 1 og 3. Oldgirls er en del af serie 3. U19 kan også supplere op. Lars T, potentielt damesenior træner næste år. Der skal tages en dialog i god tid næste år omkring AB/GVH setup. Birgitte træner indtil videre.

Ad 8

Generelt ok tilmelding allerede. Gennemgang ansvar med trænere på næste trænermøde.

Ad 9

Vi kigger på differentieret kontingent fra næste år.

Ad 10

Ungdommer / dømselv, 100 per dommer.
Oplevelser eller andet - til ungrænere en gang per kvartal hold event / anerkendes / gave

Ad 11

Opfordring til tilmelding til dommer træner kursus.

d 12

- A) Vi holder trænermøde
- B) Birgitte bestiller og sender dokumenter ud
- C) Vi får en ny harpiks renser til hallen



D) Vi sætter hængelås på alle kasser og depot rum og tager en session på trænermøde hvad der evt. mangler af rekvisitter.

Som referent: Michael